

27 OCT 2025



<https://pinnacleschool.ae/>

PRINCIPAL NEWS & NOTES

Continuing Strong and Building Momentum Together

Asalamualaykum and Good Morning, Parents,

We are now in our second week after the mid-term break, and it is wonderful to see our students fully engaged in their learning routines. Their enthusiasm and focus are setting a strong pace for the weeks ahead.

MAP Testing: Next Steps

We sincerely thank all families for their support during the recent MAP Testing period. The results reflect steady progress and consistent effort from our students.

While MAP make-up sessions have now concluded, students are expected to continue using Exact Prep to strengthen their reading, math, and language skills. This ongoing practice helps ensure continuous improvement.

Parents' Evening will take place in November, where all MAP results, academic grades, and teacher feedback will be shared.

If you would like to discuss your child's progress before then, please contact your homeroom teacher directly.

ABT Exams Begin Today

The Assessment of Basic Thinking (ABT) begins today, Monday, 27th October 2025.

Parents are encouraged to support students by ensuring they get adequate rest, maintain healthy routines, and review key concepts at home. A calm, confident approach will help them perform at their best.

Extracurricular Activities (ECAs)

Our ECAs have resumed and are already bringing great excitement to the school week.

- Grades 1–6: Every Thursday (last period)
- KG1 & KG2: Every Friday (last period)

Students can take part in clubs such as Drama, Art and Crafts, Robotics, Football, Qur'an Recitation, Music, Arabic Storytelling, and Reading. These activities help children build confidence, teamwork, and creativity, enriching their overall school experience.

*Warm regards,
Aisha Ashraf
School Principal*

27 OCT 2025



<https://pinnacleschool.ae/>

PRINCIPAL NEWS & NOTES

Home–School Partnership

We deeply appreciate your continued partnership in supporting your child’s growth. Please help by:

- Ensuring punctual arrival each morning
- Maintaining a neat and correct school uniform
- Packing healthy, balanced snacks and lunches
- Encouraging daily reading and review
- Promoting a positive mindset that values effort and persistence

Looking Ahead

As we approach UAE National Day, our lessons and assemblies will celebrate the nation’s heritage, unity, and vision for the future.

“A country’s greatest investment lies in building generations of educated and knowledgeable youth.”

— Sheikh Zayed bin Sultan Al Nahyan

At Pinnacle American School, we are proud to continue this mission by nurturing learners who are proud, purposeful, and prepared for the future.

***Warm regards,
Aisha Ashraf
School Principal***

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

نمضي قدمًا بقوة ونحقق الإنجازات معًا

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته، أولياء الأمور الأعزاء،
نحن الآن في الأسبوع الثاني بعد عطلة منتصف الفصل الدراسي، ومن الرائع رؤية طلابنا منخرطين بالكامل في روتينهم التعليمي. إن حماسهم وتركيزهم يضعان وتيرة قوية للأسابيع المقبلة.

اختبارات MAP: الخطوات القادمة

نشكر جميع الأسر على دعمها خلال فترة اختبارات MAP الأخيرة. تعكس النتائج التقدم المستمر والجهد المتواصل من قبل طلابنا.

بينما اختبارات التعويض في MAP قد انتهت الآن، من المتوقع أن يواصل الطلاب استخدام منصة Exact Prep لتعزيز مهاراتهم في القراءة والرياضيات واللغة. هذا التدريب المستمر يساعد على ضمان تحسين مستمر.

ستعقد اجتماعات أولياء الأمور في نوفمبر، حيث سيتم مشاركة جميع نتائج MAP والدرجات الأكاديمية وملاحظات المعلمين.

إذا رغبتُم في مناقشة تقدم طفلكم قبل ذلك، يرجى التواصل مباشرة مع معلم/ة الفصل عبر كلاس دوجو.

امتحانات ABT تبدأ اليوم

تبدأ اختبارات تقييم التفكير الأساسي (ABT) اليوم، الإثنين 27 أكتوبر 2025.

نشجع أولياء الأمور على دعم الطلاب من خلال ضمان حصولهم على قسط كافٍ من الراحة، والحفاظ على روتين صحي، ومراجعة المفاهيم الأساسية في المنزل. النهج الهادئ والواثق سيساعدهم على الأداء بأفضل مستوى لديهم.

الأنشطة اللاصفية (ECAs)

استأنفت أنشطتنا اللاصفية وقد أضافت بالفعل حماسًا كبيرًا لأيام المدرسة.

• الصفوف 1-6: كل يوم خميس (آخر حصّة)

• KG1 & KG2: كل يوم جمعة (آخر حصّة)

يمكن للطلاب المشاركة في أنشطة مثل: الدراما، الفنون والحرف، الروبوتات، كرة القدم، تلاوة القرآن، الموسيقى، سرد القصص بالعربية، والقراءة. تساعد هذه الأنشطة الأطفال على بناء الثقة بالنفس والعمل الجماعي والإبداع، مما يثري تجربتهم التعليمية بشكل عام.

مع تحياتي،
عائشة أشرف
مديرة المدرسة

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

الشراكة بين المنزل والمدرسة

نحن نُقدّر بعمق شراكتكم المستمرة في دعم نمو طفلكم. نرجو المساعدة من خلال:

- التأكد من وصول الطلاب في الوقت المحدد كل صباح
- الالتزام بالزي المدرسي النظيف والصحيح
- تجهيز وجبات خفيفة ووجبات غداء صحية ومتوازنة
- تشجيع القراءة والمراجعة اليومية
- تعزيز عقلية إيجابية تقدّر الجهد والمثابرة

نظرة نحو المستقبل

مع اقتراب اليوم الوطني لدولة الإمارات العربية المتحدة، ستحتفل دروسنا وجمعياتنا بالتراث الوطني والوحدة ورؤية المستقبل للأمة.

"إن أكبر استثمار للمال هو استثماره في بناء أجيال من المتعلمين والمثقفين"

– الشيخ زايد بن سلطان آل نهيان

في مدرسة بينكل الأمريكية، نفخر بمواصلة هذه الرسالة من خلال رعاية المتعلمين ليكونوا فخورين، وواعين الهدف، ومستعدين للمستقبل.

مع تحياتي،
عائشة أشرف
مديرة المدرسة